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Įstaigos valdyba 
2022 m. VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“ valdybos nariais buvo: 
1. Edvardas Simokaitis, Klaipėdos m. savivaldybės administracijos Turto valdymo 

skyriaus vedėjas – valdybos pirmininkas. 
2. Andrius Samuilovas, VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“ laikinai einantis 

direktoriaus pareigas. 
3. Asta Dirgėlienė, Klaipėdos miesto savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotoja. 
4. Violeta Brazlauskienė, Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos Statybos ir 

infrastruktūros skyriaus specialistė. 
5. Rimantas Mockus, Klaipėdos miesto savivaldybės administracijos Transporto skyriaus 

vedėjas.  
Valdyba veikia vadovaudamasi Lietuvos Respublikos viešųjų įstaigų įstatymu, VšĮ 

„Klaipėdos keleivinis transportas“ įstatais, valdybos darbo reglamentu, Savivaldybės tarybos, 
Savivaldybės administracijos direktoriaus sprendimais ir kitais galiojančiais teisės aktais.  

 
Valdybos veikla 
2022 m. įvyko 8 įstaigos valdybos posėdžiai.  
Pagrindinis ir dažniausiai posėdžiuose svarstomas klausimas – įstaigos organizuojamų 

maršrutų patiriamų nuostolių dydžio ir tolimesnės įstaigos veiklos strategijos svarstymas. Įstaigos 
valdyba, kartu su l. e. p. direktoriumi svarstė ir derino veiksmų planą, kuriuo buvo siekiama mažinti 
įstaigos patiriamų nuostolių dydį, įskaitant su vežėjais sudarytų sutarčių ir indeksavimo tvarkos 
keitimo galimybes ir rizikas, atskirų vežėjų teiktų pretenzijų tenkinimo klausimus, taip pat kitų 
veiklos sąnaudų optimizavimą. 

Įstaigos valdyba išklausiusi pateiktą informaciją pritarė planuojamoms atsiskaitymo 
bankinėmis kortelėmis viešajame transporte paslaugos įsigijimo procedūroms. 

Įstaigos valdyba svarstė ir teikė siūlymus įstaigos direktoriui kreiptis į Klaipėdos miesto 
savivaldybės administraciją organizuoti gretimų savivaldybių atstovų susitikimą dėl maršrutų į 
Palangos oro uostą vykdymo ir atsirandančių nuostolių dengimo.   

2022 metais taip pat buvo pritarta Įstaigos teikiamų atlygintinų paslaugų, kurios nėra 
priskirtinos viešosioms paslaugoms, naujų įkainių ir kainodaros principų teikimui tvirtinti 
visuotiniam dalininkų susirinkimui, su skirtingais atskirų įkainių įsigaliojimo terminais.   

Įstaigos valdyba nutarė skirti paramą viešojo transporto autobusų terminuotais ir 
vienkartiniais bilietais nuo karo nukentėjusiems asmenis, taip pat savanoriams, teikiantiems pagalbą 
nurodytiems asmenims. Parama skirta ir tautinių kultūrų ir tautinio kostiumo šventės Europoje 
„Europiada“ dalyviams.  

Įstaigos valdyba pritarė siūlymui koreguoti dalies autobusų bilietų kainų tarifus, pagal 
pateiktus sprendimų projektus. 
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Taip pat svarstyta: 
1. Analizuota ir aprobuota įstaigos 2021 m. įstaigos veiklos ataskaita ir įstaigos 

biudžetas. 
2. Vertina įstaigos l. e. p. vadovo 2021 m. veikla, taip pat suformuluoti metiniai veiklos 

uždaviniai, siektini rezultatai ir jų vertinimo rodikliai 2022 metams. 
3.  Svarstytas ir tvirtintas įstaigos 2022-2024 m. strateginis veiklos planas. 
4. Svarstyta VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“ 2021 m. auditoriaus išvada ir pritarta 

2021 m. metinių finansinių ataskaitų rinkiniui; 
5. Analizuotas ir aprobuotas įstaigos 3, 6 ir 9  mėnesių biudžeto vykdymas. 
6. Analizuotas ir aprobuotas įstaigos 3, 6 ir 9 mėnesių finansinių ataskaitų rinkinys.  
7. Svarstyti reguliariųjų reisų organizavimo ir nuostolių kompensavimo klausimai.  
8. Išanalizuoti vežėjams mokamo atlyginimo indeksavimo dėl kuro kainų didėjimo ir 

galimų sutarčių keitimų klausimai, pritarta būtiniems sutarčių su vežėjais keitimams, 
susijusiems su gamtinių dujų kainų indeksavimu. 

9. Svarstyta ir tvirtinta įstaigos 2022-2024 m. strateginio veiklos plano pirmojo 
pusmečio įgyvendinimo ataskaita. 

 
Valdybos savęs vertinimas 
Valdybos veiklos tobulinimui valdyba atliko savo veiklos vertinimą, kurio rezultatai 

byloja apie tai, kad valdyba yra kompetentinga, aiškiai supranta, kokius tikslus jai kelia dalininkai, 
pakankamai gerai supranta savo paskirtį įstaigoje ir ko iš jų tikimasi. Valdyba gerai vertina, kaip 
efektyviai posėdžiuose išnaudojamas valdybos narių darbo laikas, valdybos posėdžių skaičius ir jų 
trukmė yra tinkama valdybai. Valdybos nariai žino, ko iš jų kaip valdybos narių yra tikimasi bei turi 
pakankamai patirties, sprendžiant aktualius įstaigai klausimus. 

Valdybos pirmininko darbas vertinamas labai gerai, valdybos pirmininkas būna 
pasiruošęs valdybos posėdžiams, užtikrina, jog būtų išklausoma kiekvieno valdybos nario nuomonė, 
ir kad valdybos posėdžiuose būtų laikomasi darbotvarkės, geba įsiklausyti į kitų nuomones, valdyba 
palaiko pirmininko sprendimus.  
 
 
 

Valdybos pirmininkas     Edvardas Simokaitis 
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